
Klima-, Energi- og Bygningsudvalget

Til: Klima-, energi- og bygningsministeren

Dato: 19. september 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KEB alm. del

Spørgsmål 216
Hvorfor valgte ministeren først at orientere Folketinget om, at EU-Kommissio-
nen havde problematiseret finansieringen af den danske PSO-ordning, dagen
efter, at regeringen indgik en aftale med Venstre om Skitse til Vækstpakke
2014 den 17. juni 2014, hvor man aftalte at lempe PSO-afgiften med 13,2
mia. kr. frem mod 2020?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lars Christian Lilleholt (V).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 3. oktober 2014.
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Lars.Lilleholt@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Steen Gade
formand
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